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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 21.01.2023 do 17.02.2023 
 
 

Rada města 
V daném období se rada města sešla celkem 2x. V rámci svých vyhrazených pravomocí 
mimo jiné:   
- schválila návrh plánu veřejnosprávních kontrol u příspěvkových organizací zřízených 

statutárním městem Děčín a rámcový rozsah veřejnosprávních kontrol u příjemců veřejné 
finanční podpory na rok 2023, 

- souhlasila se zveřejněním informace o výsledcích kontrol za rok 2022 způsobem 
umožňujícím dálkový přístup, 

- zřídila pracovní skupinu pro Energetiku a odpadové hospodářství, která bude v gesci 
náměstka pro rozvoj města a IT Ing. Jana Skalického, 

- odvolala Ing. Rudolfa Brejšku, DiS., z funkce člena Dopravní komise ke dni 24.01.2023, 
- schválila plán slavnostních obřadů na II. pololetí roku 2023 a stanovení úřední místnosti 

pro konání svatebních obřadů, 
- schválila výpověď veřejnosprávních smluv (v přenesené působnosti) o vyřizování 

přestupkové agendy s obcemi: Arnoltice, Bynovec, Dobkovice, Dobrná, Hřensko, 
Huntířov, Janov, Jílové, Kámen, Labská Stráň, Ludvíkovice, Malšovice, Těchlovice, 
Růžová, 

- odvolala Ing. Bc. Tomáše Brčáka z funkce místopředsedy povodňové komise 
statutárního města Děčín a jmenovala Ing. Jana Skalického do funkce místopředsedy 
povodňové komise statutárního města Děčín a Bc. Františka Kučeru do funkce člena 
povodňové komise statutárního města Děčín, 

- schválila plán oprav a údržby majetku města ve výpůjčkách příspěvkových organizací pro 
rok 2023, 

- schválila Výroční zprávu statutárního města Děčín o činnosti orgánů města v oblasti 
poskytování informací za rok 2022, 

- rozhodla o udělení finanční odměny nejlepším sportovcům města Děčín, sportovním 
klubům a trenérům, osobnostem v oblasti sportu za rok 2022. 

 
 

PRIM (primátor) 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- zahájení soutěže mladý ekonom Ústeckého kraje na Evropské obchodní akademii 

v Děčíně, 
- zasedání Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, 
- jednání s Ing. Komrskou z Labské plavební a. s. v Děčíně, o spolupráci, podpoře turismu, 

propagaci města a dalších záměrech v lodní dopravě, 
- semináře - Regionální výzvy a příležitosti v moderní energetice - sociální dialog 

pořádaném Inovačním centrem Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, o možnostech 
zmírnění dopadu vysokých cen energie a extrémní inflace, o komunitní energetice a 
příležitostech dnešní situace, 

- 2. monitorovacího výboru pořádaném Ministerstvem životního prostředí – on-line,  
k hodnocení přijatých žádostí o dotace (delegován jako zástupce SMO), 

- Finanční komise Svazu měst a obcí ČR – on-line, k argumentaci vůči MF ČR a MV ČR 
ke změně systému rozdělování RUD na samosprávy a k nastavení dalšího fungování 
komise, 

- jednání s novým ředitelem územního odboru Hasičského záchranného sboru 
plk. Ing. Boleslavem Langem, o prioritách a perspektivách spolupráce s městskými 
jednotkami SDH, 

- konference Vysokorychlostní tratě v ČR pořádané VOŠ a SPŠ strojní, stavební 
a dopravní Děčín, zahájení, dopady budování VRT na město Děčín, 
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- jednání s ředitelem Krajské zdravotní a. s. Nemocnice Děčín MUDr. Hanauerem, 
o pokračování dostavby Nemocnice Děčín, o spolupráci, o stabilizaci a získávání lékařů 
a zdravotnického personálu, 

- jednání ohledně rozvojové zóny Východní nádraží – on-line, pořádaném Ministerstvem 
průmyslu a obchodu ČR, seznámení s dotačními výzvami MPO, Czech Investu a. j., 

- jednání pracovní skupiny pro Návrh opatření k obnově Českého Švýcarska v Krásné Lípě 
pořádané Ústeckým krajem, k udržení turismu, cestovního ruchu a podnikání v regionu, 

- jednání s Ing. Martinem Voštou – ředitelem RYKO a. s.  a předsedou představenstva 
OHK Děčín, o spolupráci, podpoře akcí a vzájemné pomoci mezi městem 
a zaměstnavateli. 

 
 
MP (městská policie): 
- oddělení prevence ve spolupráci s odborem strategií a informačních technologií zahájilo 

úvodní fázi navazujícího projektu asistent prevence kriminality spočívající v oslovení 
cílové skupiny, která se do projektu bude zapojovat. Cílem je najít 12 vhodných adeptů 
na práci APK, 

- městská policie pokračovala v postupné výměně zastaralých typů radiostanic 
zn. Motorola za nové typy stejného výrobce. Původní ruční radiostanice byly v provozu 
déle než 15 let. 
 

 

Ing. Jan Skalický – náměstek pro rozvoj města a IT 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- HSR ÚK - ŘSD – prezentace regionálních projektů ÚK – dopravní priority, 
- KÚ kraj Ústecký – Odbor dopravy a silničního hospodářství – doprava, DPMD, 
- dotační agentury – pokrytí plánovaných akcí, 
- Ministerstvo dopravy – představení nových náměstků MD a ředitelů Sekcí – nová 

horizontální struktura MD, 
- Ředitelství vodních cest a Odbor vodní dopravy MD – prezentace stavu projektů, 
- zasedání Sekce vodní dopravy Svazu průmyslu a dopravy – Ministerstvo dopravy ČR, 
- 3. výjezdní zasedání Porady projektů – Nemovitosti města Děčína, 
- Zimní stadion – místní šetření a návrh postupu odstranění problémů s vlhkostí, 
- Smart City – DPMD a Pracovní skupina Smart City, 
- Vodíková platforma ÚK, 
- mediální vystoupení, 
- projekt a realizace DS Křešice – KAUZA dodavatel ISTAR, 
- energetická krize – odborný tým, 
- revitalizace Podmokly – Prezentace Etapa C dokončení, 
- revitalizace Podmokly – Prezentace Etapa D Teplická, 
- revitalizace Podmokly – Prezentace Etapa B, 
- garážové domy – projekt, realizace, 
- Východní nádraží, 
- Komise dopravní, 
- Komise rozvoje, 
- schůzky s TS, Zámek,  
- odpadové hospodářství – starostové, odborníci, 
- dohadovací řízení – prodej pozemků - 5x, 
- V-O jednání s dodavateli, 
- porota sochy Pohádková Kašna Masarykovo náměstí, 
- fotovoltaika FVE na objektech města – jednání s dodavateli – strategie řešení, 
- přivaděč k D8 – MD, 
- Povodí Labe, s.p., 
- Povodí Ohře, s.p., 
- okresní soud – STRABAG, 
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- ŘVC – nový přístavní můstek LOD, 
- konference Veletov – Labe, 
- UJEP – spolupráce, 
- Cena statutárního města Děčína, 
- Drážní úřad, 
- Správa železnic, 
- konzultace IT řízení projektů. 
 
 
p. Jaroslav Foldyna 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání o komunitní energetice s ředitelem Institutu pro rozvoj vědy a techniky, 
- jednání se zastupujícím ministrem ŽP ČR o záplavových zónách, 
- setkání několika zastupitelů Ústí nad Labem, Teplic a Duchcova na téma spolupráce při 

vzájemné podpoře turistického ruchu, 
- jednání o možnostech projektového řešení komunitní energetiky a dopravy, 
- schůzka s občany na téma matrika, 
- jednání se zástupci bytového družstva Želenice. 
 
 
p. Václav Němeček 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání na základních školách týkající se šikany a prevence kriminality, 
- jednání Sportovní komise, 
- jednání Komise prevence kriminality, 
- jednání na Policii ČR – koordinace práce městské policie a Policie ČR, 
- jednání věznice Praha – umožnění vstupu do ženské věznice pracovníkům OSPOD 

Děčín. 
 
 
Mgr. Bc. Ivana Poschová  
V daném období se mimo jiné zúčastnila: 
- jednání – Stanovisko k pracovnímu benefitu, způsob zakotvení, představení – tajemník, 

Ing. Hodboď,  
- jednání koordinační skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství – plnění 

úkolů, nové poznatky, 
- jednání – ZŠ a MŠ Vojanova – využití prostor, představení nedostatku v rámci MŠ, 

určení cílů – jednání se zúčastnil tajemník, primátor, ředitel školy a další – další jednání 
proběhne za měsíc, až budou předloženy kompletní materiály k jednání, 

- jednání – ZŠ Míru, MŠ Májová – pracovní jednání s odborem školství, prohlídka areálu 
školy, řešení požadavku v rámci zateplení školy, rekonstrukce sportovního hřiště 
v areálu, diskutována i problematika v rámci nutnosti vyřešení bezbariérovosti ve škole 
včetně školní jídelny, nutné nové rozvody. Žádost o doplnění stávajících požadavků ze 
strany pana ředitele. MŠ Májová – seznámení s činností, financování MŠ, snížení dluhu 
za předchozího ředitele MŠ. MŠ působí velmi mile. Chválím současnou paní ředitelku, 
která dala MŠ do stavu, kde se děti cítí bezpečně a spokojeně, 

- jednání – MC Bělásek – seznámení s činností, dlouhodobá činnost, nedostatky – 
parkování, (na základě nedostatečného parkování u následujícího objektu, který se 
nachází v ZŠ Vojanova, by bylo vhodné ze zadní strany školy vybudovat místa pro 
parkování učitelů, postačilo by vysypat štěrk a označit místa,  

- jednání ŘV MAP – jednání Řídicího výboru MAP III pro SO ORP Děčín: 
1) Revize SWOT-3 analýz - 30.01.2023; 
2) Aktualizace hlavních problémů k řešení, popis jejich příčin a návrhy řešení - 

30.01.2023; 
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3) AKTUALIZOVANÁ STRATEGICKÁ ČÁST – STRATEGICKÝ RÁMEC MAP DO ROKU 
2025, Verze 9 z 30.01.2023; 

4) Tabulky investičních priorit na období 2021-2027 pro SO ORP Děčín – Verze 3 
k 30.01.2023;  

5) Akční plán na rok 2023 ke 30.01.2023; 
6) Evaluační plán MAP III pro SO ORP Děčín ze dne 30.01.2023; 

- jednání s Bc. Hochwalderovou, ředitelkou DDM a p. Smělou, Bella Danza – organizace 
tanečních kurzů pro handicapované děti, před zahájením kurzu proběhla potřebná revize, 
stanovené podmínky, následně další týden začal taneční kurz, který má hojnou účast,  

- jednání s Ing. Zalábkovou, radní pro školství na KÚ ÚK Ústí nad Labem – výstupem 
pracovní schůzky bylo zjistit podmínky převodu ZUŠ v Děčíně – celkové energetické 
náklady včetně dalších provozních nákladů, materiál připravuje KÚ ÚK – podmínkou 
pro případný převod je minimálně 15 let působit jako ZUŠ, další jednání bylo zaměřené 
na Speciálně pedagogické centrum zřízené pod městem,  

- jednání – družstvo Vzletný racek – Mgr. Černík – problematika pozemku, 
- Mgr. Bc. Kateřina Zimmermannová – jednání v rámci ankety pro ZŠ a MŠ, současně 

předáno k zpracování. Anketu zpracovává pan Strnad, kterého jsem požádala 
o spolupráci – následně máme společnou cestou zřídit elektronické žádosti v rámci 
dotačních výzev (úspora administrativy, přehlednost), dále doplnění finančních toků 
žadatelů, propojit kulturní akce na hlavní web města včetně sociálních služeb, společné 
doporučení k odvolání některých členů v komisi, 

- návštěva Psychiatrické léčebny Petrohrad – zdravotní péče je poskytována pacientům od 
dovršeného 18. roku věku, v nepřetržitém provozu. Výstupem následujícího výjezdu bude 
spolupráce s městem Děčín. Obsah smlouvy společně s panem ředitelem budeme 
v následujících dnech doplňovat a následně bude představena vedení včetně subjektů, 
kteří pracují s cílovou skupinou, 

- vytvořen seznam všech lékařů, kteří působí a poskytují zdravotní péči v Děčíně – 
informace budou předány občanům do ZM a na webové stránky, 

- řešení podnětu – lékárna v Boleticích nad Labem, 
- informační a individuální jednání v rámci objektu Střelnice – seznámení s celkovou 

problematikou objektu, jak informovat veřejnost o dostupnosti a cílech, přihlášky plesů na 
rok 2024, cena pronájmu a další, 

- jednání se starostou Obce Dobrná – p. Petr Dvorský – seznámení s problematikou na ZŠ 
Vojanova, 

- Střední zdravotnická škola v OC Koral – pozvánka a účast na zahájení 10. ročníku – 
Děčínský laický záchranář, který byl určen pro základní školy, 

- jednání s ředitelem Městské knihovny Děčín, Mgr. Zoubkem – seznámení s činností, 
objektem, rozpočtem, vzdělávací aktivity v rámci knihovny, pronájem učeben, návrh na 
případné propojení některých aktivit na hlavní web města, jako je například pronájem 
učeben pro širokou veřejnost včetně pořádání odborných přednášek pro KÚ apod. 
městská knihovna je ve velmi dobrém vedení a účel splňuje na 100 %,  

- porady ředitelů škol a školských zařízení – za radní – plnění úkolů – Školská komise – 
internetové připojení pro ZŠ a další, hostem Ing. Hodboď,  

- návštěvy SŠ Pohoda Litoměřice – inspirace a komparace SŠ v jiných částech města,  
- ČT1 – prezentace předškolní problematiky a úspěšnosti v DC, záznam veřejný k náhledu 

a k připomínkování,  
- pracovního jednání v rámci záškoláctví v MŠ a ZŠ – OSPOD, odbor školství, oddělení 

přestupků – sestavení jasných kritérií v rámci jednání záškoláctví, součinnost 

a sjednocení, kritéria budou pro všechny školy dle školského zákona stejná, výstup bude 

představen na dalším jednání ZM, nutná zpětná vazba pro školy,  
- víkendového školení – praktický kurz, jak pracovat ve škole či v zaměstnání s klientem 

s Aspergerovým syndromem, 
- pokračování v rámci podpůrných skupin pro APK – řeka života, dramaterapie v rámci 

jednání s problémovým občanem včetně dalších individuálních jednání. Následující 
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aktivita je též zdarma, město nemusí hradit žádné další vzdělávání včetně supervize 
pro naše zaměstnance.  

 
 
p. Jitka Flachsová  
V daném období se mimo jiné zúčastnila: 
- jednání koordinační skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství, 
- jednání – NIPI bezbariérové prostředí, o.p.s.– seznámení s činností konzultačního 

střediska, 
- jednání – Prosapia, spol. pro rodinu – seznámení s činností a s provozem, 
- jednání Komise cestovního ruchu, 
- návštěva stacionáře Senior Teplice, Kpt. Jaroše 50/3, Proboštov – seznámení se službou 

a provozem z důvodu plánovaného zavedení této služby v Děčíně. Tato služba 
v současné době v našem městě chybí. V tomto zařízení poskytují službu nejenom 
seniorům, ale i osobám se zdravotním postižením, 

- jednání – MC Bělásek – seznámení s činností, 
- jednání – Fokus Labe. – seznámení s činností, 
- jednání – MC Rákosníček – seznámení s činností, 
- projednávání řešení dětského hřiště u stavby DZR v Křešicích – Ing. Canini, 
- porady k projektům, 
- jednání – Agentura domácí péče ANNA – seznámení s činností, provozem pobytové a 

pečovatelské služby. Prohlídka obou provozoven agentury – Domov pro seniory Čsl. 
Armády 621/25, Děčín I a Odlehčovací služba Loubská 69/112, Děčín - Loubí, 

- veřejného projednávání řešení dětského hřiště v Křešicích, 
- jednání – Svaz důchodců ČR MO Děčín – seznámení s činností, 
- jednání – se zástupcem družstva Vzletný racek Mgr. Černíkem za účasti Mgr. Štolbové, 

Bc. Nohejlové, Bc. Kučery, Mgr. Bc. Poschové a p. Němečka. Jednalo se o nesouhlasu 
družstva Vzletný racek s prodejem pozemku 2660/6 k. ú. Podmokly. Zástupci družstva 
sepsali petici proti prodeji pozemku,  

- jednání – Indigo Děčín – seznámení s činností, 
- jednání – Občanské sdružení Jurta + Agentura Osmý den – seznámení s činností, 
- výjezdní porady k projektům,  
- semináře – Děti se specifickými potřebami (se zaměřením na děti přicházející z válečné 

oblasti a jejich potřeby v oblasti duševního zdraví), 
- jednání Komise rozvoje města, urbanistiky a architektury – projednávání bytové 

koncepce. 
 
 
Magistrát města 
TAJ (útvar tajemníka magistrátu): 
- bylo zorganizované II. kolo volby prezidenta, která se uskutečnila ve dnech  

27.-28.01.2023, 
- za pověřený obecní úřad Děčín byly ve dnech II. kola volby prezidenta provedeny 

kontroly ve volebních místnostech na území statutárního města Děčín a současně 
i v obcích v rámci ORP Děčín, 

- byl zřízen Registrační úřad pro vyhlášené nové volby v obci Bynovec, které se uskuteční 
dne 17.06.2023. 
 
 

OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
Jsou vyhlášeny či již probíhají tyto veřejné zakázky: 
- DZR Křešice – kabelová přípojka VN 
- Zakázka na vybavení nábytkem pro DZR a zakázka na dodávku polohovatelných postelí 
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- Odkanalizování části města Děčín III. a IV. etapa – HO 
- Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín 
- Výroba a dodání 20 ks stolů, sál ZM budovy A6, Raisova 1155/3, Děčín IV-Podmokly 
- Obnova protikorozního nátěrového systému Tyršova mostu ev. č. DC-100 
 
Před vyhlášením jsou tyto veřejné zakázky: 
- Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín 
- VŠ koleje, Nárožní 6, Děčín –výměna tepelných čerpadel 
- Výměna pláště a bleskosvodné soustavy ZŠ Děčín IV, Máchovo nám. 
- Obnova historické části Podmokel - dokončení etapy C 
- Obnova Dlouhé jízdy 
- Zámek Děčín – restaurování Růžové zahrady a Sala terreny. 
- Oplocení MŠ Kosmonautů 178, Děčín 27 - Březiny 
- MŠ školní 1475/1 - dokončení výměny fasádních výplní 
- Stavební úpravy v objektu Kino Sněžník - nová šatna, Podmokelská 1070/24, Děčín IV 
- ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12 - výměna fasádních výplní v pavilonu A, B 
- Oprava komunikací pro pěší v ZOO Děčín - II. a III. etapa 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Na Stráni – SP, Nábytek, IT 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Máchovo nám. – SP, Nábytek, IT 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Vrchlického – SP, Nábytek, IT 
 
Proběhlo vyhodnocení první fáze výtvarné soutěže na obnovu sochařské výzdoby 
Pohádkové kašny na Masarykově náměstí. 
Oddělení veřejných zakázek ve spolupráci s OMH a externími právníky intenzivně pracovalo 
na dodatcích souvisejících s vícepracemi na akci DZR Křešice. 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
- dne 31.01.2023 byla podána žádost o dotaci na projekt "Pohádková kašna na 

Masarykově náměstí - II. etapa (restaurátorské práce)", 
- v rámci výtvarné soutěže na sochy kašny probíhal příjem návrhů do 30.01.2023. Dne 

17.02.2023 proběhlo zasedání poroty k 1. kolu soutěže, 
- dne 31.01.2023 byla podána žádost o dotaci na projekt "Obnova Císařské vyhlídky na 

Kvádrberku", 
- dne 10.02.2023 byla podána žádost o dotaci na projekt "Integrace držitelů dočasné 

ochrany v roce 2023 v Děčíně", 
- město obdrželo vyrozumění o získání dotace na akce: 

- Podpora prevence kriminality prostřednictvím APK v Děčíně 
- Aktivní začleňování osob ze SVL v Děčíně (město Děčín je v tomto projektu 

partnerem s finančním příspěvkem) 
- v nejbližších dnech bude podána žádost o dotaci na projekt "Modernizace odborných 

učeben v děčínských základních školách I", do kterého spadá ZŠ Máchovo nám., ZŠ Dr. 
M. Tyrše a ZŠ Na Stráni s termínem realizace v roce 2023. V současné době se 
administruje VZ na zhotovitele akce a dodávku vybavení. Paralelně probíhá zpracování 
žádosti o dotaci na další investiční projekt "Modernizace odborných učeben v děčínských 
základních školách II", do kterého jsou zapojeny ZŠ Na Pěšině, ZŠ Kamenická a ZŠ 
Březová s termínem realizace v roce 2024. 

- OSIT se dne 1.2.2023 zúčastnil jednání s projektantem a CHKO na místě k projektu 
"Cyklostezka za Kauflandem a plaveckým areálem" s příznivým výsledkem. 

- proběhlo on-line jednání na účasti OSIT, primátora města, Ing. Astera, MPO a 
CzechInvestem o možnostech financování přípravy projektu "Rozvojová zóna Děčín - 
východní nádraží" (Program Smart Parks for the Future a další). 

- proběhlo jednání na účasti OSIT a primátora města v Krásné Lípě na téma "Rozvojová 
studie pro území Děčínska, vč. NP České Švýcarsko". 
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OE (odbor ekonomický): 
- zpracoval účetní závěrku za r. 2022, odeslal do CSUIS účetní výkazy za statutární město 

Děčín za rok 2022, 
- zpracoval výpočet odhadu daně z příjmu právnických osob za město Děčín za rok 2022,  
- zpracoval pro orgány města návrh na přijetí úvěru statutárním městem Děčín 

na financování akcí v rámci úsporných opatření a významných dotačních akcí, 
- připravil návrh finančního vypořádání výsledků hospodaření města za rok 2022, 
- zpracoval výkaz Přehled úvěrů, zápůjček a návratných finančních výpomocí 

od finančních institucí a jiných osob k 31.12.2022, 
- účastnil se konference organizované J & T Bankou ke zhodnocování majetku měst, 
- byla dokončena fyzická inventarizace majetku, dokončuje se dokladová inventarizace 

majetku k 31.12.2022. 
 
 

OMH (odbor místního hospodářství): 
- bylo zahájeno zpracování projektové dokumentace na akci Demolice objektu a výstavba 

nového domova pro osoby se zdravotním postižením, Boletice nad Labem, 
- bylo zahájeno zpracování projektové dokumentace na akci Dům pro krizové bydlení, 

ul. Benešovská, 
- bylo zahájeno zpracování projektové dokumentace na akci Zateplení, úprava podkroví 

a venkovních prostor – objekt Dům dětí a mládeže, ul. Teplická 344-38, 
- byla vložena do katastru nemovitostí smlouva o bezúplatném převodu pozemků 

p. č. 1549/2 a 1549/4 k. ú. Horní Oldřichov – sjednocení vlastnictví a výkon vlastnických 
práv – jedná se o komunikaci ul. Albánská, resp. její část, 

- byl vytvořen plán oprav a údržby majetku ve výpůjčkách příspěvkových organizací 
pro rok 2023, 

- bylo zajištěno odstranění havarijního stavu železobetonových technologických ochozů 
v tělocvičnách Základní školy, ul. Školní, 

- proběhla výměna osvětlení tělocvičny Základní školy, ul. Na Pěšině, 
- byla dokončena rekonstrukce topné soustavy Základní školy, ul. Vrchlického. 
 
 
OSU (odbor stavební úřad): 
- bylo vydáno povolení zkušebního provozu Novostavby prodejny Lidl v Děčíně, 

ul. Březová. 
 
 

OŽP (odbor životního prostředí): 
útulek pro zvířata: 
- beseda v útulku pro ZŠ Boletice, 
- beseda v MŠ Březiny. 

 
OSK (odbor školství a kultury): 
- kontrola vyúčtování dotací v oblasti sportu a kultury pro rok 2022, 
- uskutečnilo se jednání organizátorů Městských slavností, na kterém byly stanoveny 

termíny jednotlivých akcí pro letošní rok, 
- uskutečnil se běžecký závod Spartan Trail & Kids, který firma Launch s.r.o. pořádala ve 

spolupráci s městem Děčín, 
- pokračují jednání ke zlepšení funkčnosti a odstranění nedostatků portálu Vstupenka 

Děčín, 
- uskutečnilo se jednání k využití volných prostor v objektu ZŠ Vojanova a neuspokojivého 

stavu budovy MŠ Bělá, 
- zjišťování zájmu škol o protidrogový program REVOLUTION TRAIN, 
- probíhají přípravy akce vyhodnocení Sportovec roku 2022, 
- v rámci výkonu státní správy za pověřenou obec Děčín byly provedeny tyto činnosti: 
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- sumarizace významných změn k 01.01.2023 ve výkazu P1c-01 o evidenčním počtu 
zaměstnanců v regionálním školství, které ovlivňují výši rozpočtu škol a školských 
zařízení pro rok 2023, 

- kontrola a sumarizace finančních rozvah (platových inventur) pro rok 2023 za školy a 
školská zařízení. 

 
 
Tajemník magistrátu  
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- jednání pracovní skupiny v rámci Benchmarkingové iniciativy k agendě č. 50 – Investice, 
- porady ředitelů základní škol a školských zařízení, 
- zasedání kulturní komise, jako pozvaný host, 
- pracovní porady na akci „Revitalizace Podmokel – Etapa B a D – ul. Prokopa Holého, 

Ruská, Čs. Legií, Bezručova-Teplická, 
- návštěv všech okrskových volebních komisí v Děčíně ve dnech II. kola volby prezidenta, 

zároveň návštěv volebních okrsků v obcích v rámci ORP Děčín, 
- jednání s odbornými pracovníky magistrátu na téma „Energie pro občany“, 
- místního šetření k činnosti „Vzletný racek“, spolku na poskytování sociálních služeb, 

problematika pozemku,  
- představení advokátní kanceláře Havel&Partners (představení produktů a služeb – 

Municipální fotovoltaika, smlouvy s developery, architektonické a urbanistické soutěže, 
udržitelné financování municipálních projektů, chytré nákupní systémy, municipální 
legislativa, elektromobilita),  

- jednání s pojišťovacím makléřem města firmou RENOMIA ve věci pokračování 
spolupráce v dalších letech, 

- představení fotovoltaických systémů – nabídka na objekty statutárního města Děčín 
(vstupní analýza – zhodnocení aktuální situace, návrh optimálního řešení, akční plán na 
získání dotací). 
 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy z řad členů ZM – 26.01.2023 
 
 
 
Ing. Bc. Brčák 

• V jakém vztahu je p. Vácha vůči městu, proč se vyskytuje na každém jednání města ve věci 
veřejného osvětlení. 
 
Odpověď: 
Pan Zdeněk Vácha je autorizovaný technik v oboru technika prostředí staveb - elektrotechnická 
zařízení a pro město Děčín vykonává poradenskou činnost a technický stavební dozor stavebníka 
v oblasti veřejného osvětlení. 
 
 
 

Ing. Kubš, Ing. Bc. Brčák 

• Proč a jak se krátí žádosti o dotaci na provoz sportovním subjektům HC Děčín, BK Děčín a 
FK Junior (po zodpovězení primátorem a dalších členů ZM nejsou spokojeni). 
 
Odpověď: 
Sportovní subjekty – HC Děčín, z. s., BK Děčín, z. s. a FK Junior, z. s. provozují sportovní zařízení 
města na základě nájemní smlouvy, dle které mají pronajatá sportoviště, kde vykonávají svou 
činnost za zvýhodněný pronájem s tím, že veškeré výnosy z provozování těchto sportovišť jsou 
výnosy nájemce. Dále je s těmito subjekty uzavírána smlouva o dotaci na provoz sportovního 
zařízení, jejíž výše je stanovena s přihlédnutím k nákladům na provoz těchto zařízení, výnosům 
z provozu, zkušenostem pronajímatele s provozní náročností zařízení a možností rozpočtu města. 
Dotační vztah neznamená, že město je povinno pokrýt náklady v plné výši – jedná se pouze 
o dotaci. Nájemce by měl být zainteresován na maximálním zajištění výnosů, efektivnosti, účelnosti 
a hospodárnosti výdajů. Vlastník objektů (město Děčín) dále ze svého rozpočtu hradí náklady 
na energie, revize, opravy a údržbu. 
 
Stanovení částky pro výši jednotlivých dotací vychází z navržených potřeb a ze zkušenosti let 
minulých, dle odlišnosti provozu těchto zařízení. Ke každé žádosti je přistupováno individuálně s 
ohledem na problematiku provozu a dalších souvisejících skutečností, zejména hrazení energií, 
kdy u HC Děčín z.s. a FK JUNIOR Děčín z.s. se hradí el. energie napřímo městem a u 
Basketbalového klubu Děčín z.s. je el. energie součástí poskytnuté dotace. 
 
 
 

• Co bylo myšleno termínem „nabytí nemovitosti do majetku města“ - nabídka areálů WICO 
B.M.G. a.s.  
 
Odpověď: 
Standardem je při jakékoli majetkoprávní situaci směřující již k uzavření konkrétní smlouvy, 
uvedení v usnesení konkrétní název nemovitosti, a její specifikaci podle kat. zákona, dále uvedení 
od koho uvedenou nemovitost město získává a dále údaj o kupní ceně. 
Zde tyto údaje nebyly uvedeny záměrně, pouze byly obecně označeny jako areál k.ú. Bynov, areál 
k.ú. Horní Oldřichov s tím, že na jednání ZM dojde k diskuzi, zda je vůbec vhodné uvedené areály 
získat do vlastnictví města.  
Pokud ano, byl by to signál pro další jednání, která by byla již věcně zaměřena na budoucí možné 
využit a v jakém časovém horizontu, případně dále řešeno v rámci dalších jednání s insolvenčním 
správcem,  poradním orgánem - porada projektů, finančním výborem atd. Zajištění dalších dokladů 
- analýzy, vlastních znaleckých posudků atd není možné bez vyslovené vůle orgánů města. 
 
Vlastní termín nabytí do majetku města značí obecný termín pro získání majetku do vlastnictví 
města. 
 
 
 
 



 
p. Toncar, DiS., Ing. Bc. Brčák 
 

• Z jakého důvodu chce statutární město Děčín nabýt areály WICO B.M.G. a.s. 
 
Odpověď: 
OMH obdržel nabídku insolvenčního správce obou areálů a zajistil stanoviska příslušných odborů 
k této nabídce a standardním způsobem byl materiál zpracován do jednání rady města dne 
21.11.2022, která doporučila ZM nabídku přijmout s tím, že OMH měl získat informace o případné 
ekologické zátěži a provést základní prohlídku na místě. Prohlídka se uskutečnila na konci 
11/2022, kde bylo konstatováno, že zde není žádná ekologická zátěž. Insolvenční správce zaslal 
dne 25.11.2022 znalecké posudky včetně fotodokumentace, což bylo přílohou materiálu do jednání 
ZM v 01/2023. 
 
 
 

Mgr. Bc. Poschová 
 

• Požaduje sdělit informaci od OMH, zda jsou předkládané materiály k projednání v orgánech 
města zpracovávány stejným způsobem, jako v minulých volebních obdobích. 

 
Odpověď: 
Předkládané materiály do jednání rady města i zastupitelstva města jsou zpracovávány  
a předkládány stejným způsobem jako v minulých letech, a to včetně minulého volebního období. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


